

Symposium Suisse pour traductrices et traducteurs littéraires

16 septembre 2011 ☐ [Castelgrande Bellinzona](#) .

Swiss Symposium for Literary Translators in September 2011

The third Swiss symposium for literary translators will touch on topics related to the daily working routines of professionals. The 2011 symposium, which intends to be an opportunity for people to meet and exchange ideas, will focus on the issues of authors' rights and reviews of literary translations in the media. The symposium will take place on 16 September 2011 in Castelgrande, Bellinzona; it is co-organised by the Association of Swiss Authors (AdS) which also represents literary translators, the Swiss Cultural Foundation Pro Helvetia, the Translators House Looren, the Centre of Literary Translation Lausanne (CTL) and Festival Babel – a festival on literature and translation in Bellinzona. Swiss translators of all languages are cordially invited.

For detailed information of the program and registration,

please contact sekretariat@a-d-s.ch .

The symposium's program will also be published on the website of [Festival Babel](#) .

22 July 2011 © CEATL



Symposium Suisse pour traductrices et traducteurs littéraires

16 septembre 2011 Castelgrande, Bellinzone

Le 3^e symposium suisse pour traductrices et traducteurs littéraires se penchera sur des thèmes liés au travail quotidien des professionnels. Lieu de rencontres et d'échanges, le symposium 2011 traitera la question des droits d'auteur et de la critique de la traduction. La manifestation est organisée par l'association Autrices et auteurs de Suisse (AdS), qui regroupe également les traductrices et traducteurs, en collaboration avec la Fondations suisse pour la culture Pro Helvetia, le Collège de traducteurs Looren, le Centre de Traduction Littéraire de Lausanne (CTL) et le Festival BABEL de littérature et traduction à Bellinzone. Les traductrices et traducteurs de Suisse sont tous cordialement invités, quelle que soit leur langue.

Pour des informations plus détaillées concernant le programme et pour l'inscription, veuillez contacter le secrétariat de l'AdS (Autrices et Auteurs de Suisse): sekretariat@a-d-s.ch

Le programme du symposium sera également publié sur le site internet du [Festival Babel](#) .

22 juillet 2011 © CEATL

mcdehove © frenchwritersworldwide.com